



Приветствие участникам 26-й Международной выставки «Продэкспо-2019»

Welcome Message to the participants of the 26th International Exhibition Prodexpo 2019

Уважаемые участники, организаторы и гости!
Поздравляю вас с открытием 26-й Международной выставки продуктов питания, напитков и сырья для их производства «Продэкспо-2019»!

«Продэкспо» является одной из крупнейших продовольственных выставок нашей страны. За годы своего существования она зарекомендовала себя как эффективная деловая площадка, способствующая расширению международной кооперации, сотрудничеству и обмену опытом ведущих производителей из многих стран мира.

Уверен, насыщенная деловая программа выставки поможет определить актуальные тенденции развития продовольственного рынка.

Желаю участникам, гостям и организаторам «Продэкспо-2019» плодотворной работы, интересных проектов и успехов в достижении поставленных задач!

Dear participants, organisers and visitors,
Let me congratulate you on the opening of the 26th edition of the Prodexpo International Exhibition for Food, Beverages and Food Raw Materials.

Prodexpo is one of the largest food shows in Russia. Over the years it has proved to be an effective business platform promoting international cooperation, partnership and exchange of the best practices of leading manufacturers from many countries.

I am positive the Prodexpo busy supporting program will help identify the most relevant trends in the food market development.

I would like to wish the participants, visitors and organisers of Prodexpo 2019 effective work, interesting projects, and every success in achieving the set objectives.

Министр
сельского хозяйства
Российской Федерации
Д.Н. Патрушев

Dmitry Patrushev
Minister
of Agriculture of the
Russian Federation